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Kjære	kystlagsmedlemmer	på	Bragdøya!	

Takk	for	ny	tillitt!	Årsmøtet	ønsket	meg	som	
leder	ett	år	til	–	en	oppgave	jeg	er	svært	ydmyk	
for.	

Men	det	viktigste	var	at	årsmøtet	også	ga	meg	en	
dyktig	gjeng	med	styremedlemmer	og	
varamedlemmer	-	noen	sittende	over	(ikke	på	
valg),	noen	gjenvalgt	og	noen	helt	nye.	Det	er	
disse	som	skal	lede	kystlaget	–	jeg	skal	bare	lede	
de.	I	tillegg	har	vi	nå	en	daglig	leder	som	tar	mye	
av	driftsansvaret.	

Årsmøtet	var	litt	spesielt	i	år	–	som	så	mye	annet.	
Korona-restriksjoner	gjorde	at	vi	ikke	kunne	
avvikle	årsmøtet	med	oss	alle	til	stede.	Vi	valgte	
en	digital	møteform	som	ga	medlemmene	
mulighet	til	å	se	dokumentene	i	fred	og	ro	og	
stemme	som	de	ønsket.	Deltagelsen	ble	gledelig	
stor,	større	enn	snittet	de	tre	foregående	år!	

Vi	håper	og	tror	at	restriksjoner	og	vaksiner	etter	
hvert	kan	gjøre	at	vi	kan	komme	tilbake	til	
normalen	og	gjøre	det	vi	ønsker	å	gjøre	på	
Bragdøya.	

Hilsen	

Bjørn	Vidar	

Styreleder	

	
Kontorsituasjonen		
	
Vår	faste	kontormedarbeider	Maiken	har	
fødselspermisjon.	Om	hun	har	fått	sitt	2.	barn	er	
uvisst	idet	dette	skrives.	Vikar	for	henne	er	
Kristin.	Hun	har	jobbet	i	kystlaget	tidligere	og	er	
kjent	med	arbeidet.	Hun	jobber	100	prosent,	og	
gikk	rett	i	hjemmekontor.	Det	er	stor	pågang	på	
kontoret.	Befolkningen	i	Norge	ser	hjemlandet	
som	feriemål.	Overnattinger	i	«Jordbærbua»,	
«Dukkestua»	og	«Villaen»	er	allerede	nesten	helt	
fullbooket.	En	tendens	i	markedet	er	at	folk	
ønsker	å	være	aktive.	Dette	behovet	prøver	vi	så	
godt	vi	kan	å	dekke.		Selskaper	og	arrangementer	
er	foreløpig	minimalt	pga.	koronasituasjonen.		

 

 

Enda	en	«KYSTROER»	i	Bragdøya	Kystlag	

Et	sprekt	medlem,	Arne	Kristoffersen	er	nå	på	
rotur	med	oselveren	«Ran».	Han	startet	turen	fra	
Bragdøya	noen	dager	før	jul,	og	rodde	østover	til	
svenskegrensen.	Etter	å	ha	ligget	«isfast»	noen	
uker	rodde	han	tilbake	og	var	innom	Bragdøya	
noen	dager	rundt	1.	mars.	Han	er	nå	på	vei	
nordover	på	vestlandskysten.	Turen	er	
dokumentert	med	bilder	og	tekst	på	Facebook	
blogg	«På	eventyr	langs	kysten».	Imponerende	
innsats	og	spennende	å	følge	fortsettelsen.	

	

	

Verkstedmaskiner	på	Bragdøya	

La	det	være	sagt	med	en	gang:	«Det	er	takket	
være	Klaus	et	vi	alltid	har	skarpe	høvel	og	
sagblad	i	verkstedet	på	Bragdøya».	Han	har	stor	
glede	av	dette	ansvaret,	og	konsekvensen	er	at	
alle	maskiner	blir	ettersett	og	justert	til	glede	for	
alle	brukere.	Vi	må	bare	takke	og	bukke	for	at	han	
tar	dette	ansvaret.	Han	har	imidlertid	et	krav	som	
vi	bør	holde.	Alle	som	bruker	verkstedet	må	
gjennom	et	brukerkurs.	Dette	kurset	arrangeres	
av	Klaus.	Når	skal	han	ha	neste	kurs	tro?	
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Annonse:	

Kystlaget	søker	fadder	til	Rolandsjekta	
Therese.	

Vi	har	god	erfaring	med	fadderordninger	for	
bevaringsverdige	båter	i	kystlaget.	

En	fadderordning	innebærer	tilsyn	og	
vedlikehold	av	båtene.	Økonomiske	utgifter	som	
opplag	og	vedlikehold	dekkes	av	kystlaget.	
Therese	er	ei	24	fot	motorsjekte	som	ble	bygget	i	
1963	ved	Rolands	Båtbyggeri	i	Hanneviga.	Den	
fikk	installert	en	8-10	FM.	Det	ble	bygget	3	slike	
sjekter		

Båten	har	fast	plass	i	museumshavna	i	Nodeviga.	
Er	du	interessert	i	å	bli	fadder	for	sjekta	så	
kontakter	du	saltebua@bragdoya.no	

Bilde	er	et	arkivbilde	fra	1963	tatt	i	Hanneviga.	

	

	
	
Videoovervåking.	

Noen	har	allerede	registrert	at	det	er	montert	
videokameraer	ved	Saltebuene,	og	noen	vil	
sikkert	spør	seg	om	dette	var	nødvendig.	Vi	har	
imidlertid	sjekket	lovligheten	i	dette	og	montert	
de	deretter.	Grunnen	til	montasjen	er	todelt.	Vi	
har	jevnlig	innbrudd,	og	håper	montasjen	kan	
virke	preventivt	og	forenkle	oppklaring,	om	
innbrudd	skjer.	Den	andre	grunnen	er	at	vi	har	
behov	for	å	observere	båtene	som	ligger	i	havna.	
Det	er	spesielt	aktuelt	i	høst-	og	vinterhalvåret.	

Kun	få	personer	kan	sjekke	opptak,	og	opptak	blir	
slette	kontinuerlig.			

 

 

«Så	va	det	påan	igjen»	

Nå	er	det	vår	igjen	og	vi	sørlendinger	gjør	som	vi	
alltid	har	gjort.	Vi	trekker	presenninga	av	båten,	
pusser	litt	på	rekke	og	dekk,	lader	litt	på	noen	
batterier	og	synes	livet	er	fantastisk.	Det	er	da	
merkelig	at	det	er	like	spennende	år	etter	år.	Den	
første	båten	som	har	sett	«dagens	lys»	er	LISTER.	
Vi	tror	på	en	god	seilsesong	for	skuta.	

	

	

	
	
Alexander	Kuløy	Løvstad	

er	nyansatt	som	båtbygger	i	Bragdøya	kystlag.	
Han	er	født	i	1996	og	bor	for	tiden	i	Fredrikstad.	
Han	har	fagbrev	som	trebåtbygger.	I	tillegg	har	
han	også	fagbrev	som	platearbeider.		
Aleksander	er	ny	i	Kristiansand,	og	vil	sikkert	
trenge	litt	hjelp	for	å	etablere	seg	og	bli	kjent.	Det	
kommer	vi	tilbake	til.	
Alexander	har	bedt	om	å	begynne	arbeidet	i	
begynnelsen	av	juni	da	han	for	tiden	tar	MC-
lappen.	
Vi	trenger	hans	arbeidskraft,	og	gleder	oss	til	han	
kommer.	
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Hva	med	Nesebuen?	

Teknisk	sett	er	båten	kjørbar,	men	mangler	som	
kjent	noe	på	det	elektriske	anlegget.	
Koronarestriksjonene	bidrar	selvsagt	negativt	
mht.	fremgang	i	arbeidet.	Om	enn	tar	vi	sikte	på	å	
starte	opp	igjen	arbeidet	nå	i	nærmeste	fremtid	
slik	at	båten	før	sommeren	kan	regnes	som	
«ferdig»	restaurert.	Båten	må	slippsettes	og	
drives	i	løpet	av	året,	men	den	planen	er	ikke	klar	
på	det	nåværende	tidspunkt.	Vi	håper	å	få	dette	
utført	før	sommeren,	men	det	kan	være	at	den	
jobben	må	tas	over	ferien.	

Visjoner	for	bruk	av	Nesebuen	er	som	nevnt	i	
årsmeldinga.	Sitat	fra	årsmeldinga;	

	«Når	båten	formelt	ferdigstilles,	så	skal	det	
planlegges	en	formell	«feiring»	/	markering,	av	
begivenheten.	Tidspunkt	for	dette	må	vi	komme	
tilbake	til.	Så	skal	selvsagt	båten	inngå	i	kystlagets	
aktiviteter:	Fiskegruppa,	opplæring	/	kurs	i	
sjømannskap,	kurs	i	vedlikehold	–	alt..	

Ansvarlig	for	båten	er	Geir.	

	

	

Møvig	skole	

Å	ha	digital	undervisning	i	fagene	«Friluftsliv»,	
«Kulturarv»	og	«Arbeidslivsfag»	er	en	utfordring.	
Gleden	var	stor	da	elvene	kunne	få	litt	praktisk	
jobbing	på	Bragdøya	igjen.	Coronapandemien	er	
imidlertid	ikke	over	ennå.	Konsekvensen	av	dette	
er	at	de	holder	seg	for	seg	selv	på	øya.	
Arbeidsoppgaver	og	undervisning	blir	tilrettelagt	
uten	nær	kontakt	med	kystlagets	medlemmer.	

Vi	merker	på	arbeidsinnsatsen	til	elevene	at	det	
var	godt	å	bevege	seg	litt	igjen.	

	

I	«Arbeidslivsfag»,	som	er	et	praktisk	fag	der	
kystlaget	er	engasjert	som	lærere,	har	vi	laget	ei	
liste	av	arbeidsoppgaver	som	vi	tror	vil	engasjere.	
Lista	er	imidlertid	ikke	komplett	så	har	noen	av	
dere	medlemmer	ideer	til	oppgaver	så	gi	en	
tilbakemelding	til	Tom	eller	Pål.	
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Motorseileren	Makasi	

Makasi	husker	noen	av	oss	som	den	flotteste	
båten	på	byfjorden	og	alltid	blank	i	lakken.	
Bragdøya	Kystlag	har	eid	båten	noen	år	nå,	men	
har	overdradd	eierskapet	til	Jeppe.	På	
vedlikeholdssiden	har	det	vært	mye	å	ta	igjen.	
Store	deler	av	spantene	er	skiftet	og	
innredningen	er	pusset	opp	i	løpet	av	høsten	og	
vinteren.	Den	har	stått	på	slippen	denne	vinteren,	
men	må	snart	vike	plass	for	andre	av	kystlagets	
båter.	

Vi	ønsker	Jeppes	familie	noen	gode	sommerdager	
på	sjøen.	

Makasi	ble	bygd	i	Risør	i	1962.		

	

	

	

	

Corona	(igjen)	

Vi	ser	for	oss	at	landet	litt	etter	litt	kommer	
tilbake	til	normalen.	Tiltakene	vi	setter	i	gang	på	
Bragdøya	kan	variere	slik	de	har	gjort	i	mer	enn	
et	år	nå.	Vi	ber	dere	følge	med	på	Kystlagets	
hjemmeside	for	å	få	med	siste	beslutning	som	er	
gjort	av	styret.	Viktige	beskjeder	sendes	også	på	
mail	til	våre	medlemmer.	Coronasituasjonen	på	
Bragdøya	defineres	som	en	«viktig»	beskjed	for	
oss	medlemmer.	

Hva	skjer	på	Bragdøya	fremover?	

20.april:	Medlemskveldene	startet	forsiktig	igjen.	
Båt	fra	Lumber	kl	18.	Vi	fortsetter	videre	de	neste	
tirsdagene,	med	mindre	annen	beskjed	blir	gitt.		
1.mai:	Vårdugnad.	Dugnadsansvarlig	Olav				
Rykkelid.	Vel	møtt.		
2.mai:	Sesongåpning	på	Bragdøya.		
	
Vi	vil	igjen	oppfordre	alle	til	å	følge	
smitteverntiltakene	fra	myndighetene.		
Hold	avstand.	Vær	nøye	med	håndvask.	Hold	deg	
hjemme	dersom	du	er	syk.	
Det	er	påbudt	med	munnbind	ombord	i	båten.	

 


